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Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, 
 
Van het lid Ouwehand (PvdD) is het voorstel ontvangen om een notaoverleg te voeren over de brief 
COVID-19 en mogelijke relatie met dieren en over de tijdens het debat over de ontwikkelingen 
rondom het coronavirus (22 april) door de minister-president toegezegde brief van minister 
Schouten over de gevolgen van de coronacrisis voor de dieren in de veehouderij.  
 
Het voorstel luidt om dit notaoverleg te voeren in de eerste week na het meireces. Daar de ruimte 
voor fysieke overleggen op dit moment wegens de corona-maatregelen zeer beperkt is kan dit echter 
niet worden gegarandeerd.  
 
U wordt verzocht uiterlijk dinsdag 28 april om 12.00 uur middels een allen beantwoorden op deze e-
mail (cie.lnv@tweedekamer.nl) door te geven of u kunt instemmen met het voorstel. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 
 
Met vriendelijke groet, 
Janne Rijkers 
 
Janne Rijkers 
Wnd. griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
 
 
*Toelichting. De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, 
luidende: 4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de 
commissie langs schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist 
of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt 
genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in 
artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het 
door een absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 

 
Geachte griffie, 
 
Gisteravond is in het debat, in reactie op vragen van de Partij voor de Dieren en het CDA, door de 
premier toegezegd dat er binnen twee weken een brief van minister Schouten komt over de 
gevolgen van de coronacrisis voor de dieren in de veehouderij en de vraaguitval, waarbij ze onder 
andere in zal gaan op de oproep om de import van kippenvlees naar de EU tijdelijk stil te leggen. 
Graag zou ik het voorstel doen om een debat (of eigenlijk: een notaoverleg, zodat meteen in de 
commissiezaal de moties kunnen worden ingediend) in te plannen in de eerste week na het reces. 
Dan is de brief binnen en kunnen we de situatie en de aanpak bespreken. Eventuele andere relevante 
brieven over de situatie in de veehouderij of de landbouw als geheel kunnen we uiteraard ook 
betrekken. Zou u dit voorstel in een e-mailprocedure willen voorleggen aan de leden? 
 
Veel dank, het is niet de primaire motivatie voor mijn verzoek maar wel een bijkomend voordeel als 
mijn verzoek gehonoreerd wordt: ik kijk ernaar uit jullie weer eens te zien en dat geldt ook voor alle 
collega’s uit deze commissie! 
 
Hopelijk tot snel, Esther 
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